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STICHTING DORPSRAAD 

WESTDORPE 
VERSLAG 05/03/2024 

Gegevens 
Type: Openbaar  
Locatie: De Tukker 
Opmaak verslag: Peter(a) 
Aanwezigen: Fred, Peter(b), Nel, Walter, Peter (a), Sarissa, Nathalie. Derek-Jan 
Gemeente: Nancy Herwegh (Wijkcoördinator),  
 Laszlo v.d. Voorde (Wethouder) 

 

Afmeldingen:  
 
Bewoners: Gerard de Smet, Eric Laurijs, Arjan de Mey, Chantal Hemelsoet,  

 Koos Siben 
 
1 Opening:  Fabrice opent de vergadering 

 
2  Vragenhalfuurtje: 

Chantal: 

• Snelheid op de dijk is erg hoog 
Koos: 

• Vraagt zich af of i.v.m. bovenstaande opmerking een 
wegversmalling een optie is. 

• Geeft aan dat de staat van de stoepen (wellicht na het aanleggen 
van glasvezel) erg slecht is 

Nancy geeft aan dat de klachten over de snelheid op de dijk bekend zijn, 
dat er inmiddels 1x een verkeersremmer is geplaatst, en dat er op de b-
zijde van de dijk nog een tweetal gepland zijn. 
Fabrice geeft aan dat een versmalling enkel nut heeft bij veel verkeer, 
anders is het voor de automobilisten nog steeds mogelijk met hoge 
snelheid door de versmalling te rijden. Misschien dat een “Smiley bord” 
nog iets kan bijdragen 
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Nancy geeft aan dat voor de slechte staat van de stoepen een MOR 
melding gemaakt kan worden. 1x per jaar is er een schouw t.b.v. de staat 
van de stoepen, dit door een externe partij, de vraag is nog of de 
resultaten hiervan inzichtelijk zijn. 
 
Arjan: 

• De kruising Molenstraat/Bernhardstraat is erg druk, en 
tegenwoordig staat er ook nog op zeer onhandige wijze een auto 
geparkeerd (Molenstraat 26) 

Nancy vraagt of de auto 5 meter uit de bocht geparkeerd staat, en zal er  
achteraan gaan. 
 
Eric: 

• Is inmiddels bekend wat er in het originele bestemmingsplan van 
het Kanunikken pad staat ? 

 Nancy heeft e.e.a. nagekeken en deze bestemming is verkeer 
 Eric zal de bewoners inlichten. 
 
 Koos: 

• Het valt op dat er nogal wat hondenpoep ligt. 
Nancy geeft aan dat dit helaas een bekend probleem is, en dat het een 
mentaliteitskwestie is . 
Derek-Jan geeft aan dat de hondenbezitters verplicht zijn dit op te 
ruimen, maar dat sommigen dit eenvoudigweg niet doen. 
 
 
Arjan: 

• De brug van Sas van Gent lijkt langer open te staan dan voorheen, 
zou het mogelijk zijn iets van signalering te zijn, zodat je kunt zien 
wanneer de brug open staat, vooral voor diegene die Westdorpe 
in moeten. 

 Dit is een zaak van de provincie, hier gaat de gemeente niet over. 
 
 Gerard: 

• Bij het doen van een MOR melding wordt verwezen naar de 
dorpsraad. 

Nancy zal de betreffende personen aanspreken dat dit niet de bedoeling 
is. 
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Gerard: 

• Wat gaat gebeuren met de nu weggehaalde bomen rond de kreek 
Nancy zegt dat deze zullen worden teruggeplaatst in Westdorpe, op een 
nog te bepalen locatie. 
Laszlo geeft nog aan dat er geen grond aangekocht zal worden langs de 
kreek, dit is een financiële kwestie vanuit de gemeente. 
 
Koos: 

• Vind dat er veel verpauperde pandjes in Westdorpe staan 
Laszlo geeft aan dat enkel wanneer de veiligheid in het geding is hier 
door de gemeente iets aan gedaan kan worden. 
 
Arjan: 

• De nieuwbouw in de Singel is inmiddels klaar, wordt de bestrating 
hier nog aangepakt ? 

Nancy zegt dat tijdens de verbouwing  van de school een bouwroute zal 
worden gebruikt, aangezien dit nog niet bekend is zal er voorlopig niks 
aan worden gedaan. 
 
Eric: 

• Misschien een leuk idee om de brug die wel over de kreek willen 
hebben te laten tekenen door een school in Terneuzen, als een 
soort leerproject o.i.d. 

Nancy antwoordt dat het nog niet helemaal duidelijk is of het een brug 
wordt of een trekvlot o.i.d. het idee is in elk geval leuk. 
 
Gerard: 

• Wie is  de nieuwe aannemer voor de verbouwing van de school 
 Nancy zegt dat dat nog niet bekend is. 
  
 Gerard: 

• De damwand die men in de kreek aan het maken is, tot hoever 
loopt deze door 

 Nance zegt dat niet bekend tot waar precies de damwand zal lopen. 
 

3 Vaststellen agenda 
Agenda wordt vastgesteld 

 
4 Goedkeuren verslag 07-11-2023/09-01-2024 

Verslagen worden goedgekeurd 
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5 Rondje kreek 

Er is een top 3 samengesteld van beelden welke in het rondje kreek 
kunnen worden geplaatst: 
- De vis 
- Kunst gebarentaal 
- Buste op sokkel 

  
Ook gaan we de fitnesstoestellen officieel in gebruik nemen, dat zal zijn 
op 11 mei om 11.00 uur. 
Laszlo zal aanwezig zijn (wethouder sport) en er zal een foodtruck 
worden geregeld 
Het probleem met de toegankelijkheid van het fitnessapparaat voor 
rolstoelgebruikers zal worden aangepakt. 
 
Voor het honden uitlaatterrein geldt dat binnen 2 weken advies 
gevraagd wordt over het hondenbeleid.  
Een honden uitlaatterrein is een afgebakend stuk grond waar de honden 
vrij kunnen lopen en de eigenaars de mogelijkheid hebben elkaar te 
ontmoeten. Een honden speelweide is een gebied waar geen 
hondenpoep mag worden achtergelaten. In Zaanslag bijvoorbeeld is voor 
de honden speelweide een stichting opgericht, die zelf voor de spullen, 
omheining etc. hebben gezorgd. 
 
Op de plaats van de verwijderde bomen komt nu beschoeiing, tot hoever 
deze beschoeiing zal lopen is nog niet bekend, Nancy zal dat navragen. 
 
Peter(b) zou graag wat meer zekerheid hebben over het volledig gereed 
komen van het rondje kreek, en zou graag een planning van de 
gemeente zien, over hoe een evt. vooruitgang er uit  komt te zien. 
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6 Eenrichtingsverkeer Singel. 
 

Binnen nu en een aantal weken zal bekend worden wat de bouwroute is 
voor de verbouwing van de school, wellicht dat er dan 1-richting zal 
worden ingevoerd, overigens is  er weinig animo voor 1-richtingsverkeer, 
Ook voor  de snelheid is het niet nodig gezien er niet te hard wordt 
gereden (bij 1-richtingsverkeer wordt meestal sneller gereden), en er is 
eigenlijk altijd plaats om te parkeren, de noodzaak voor 1-richting lijkt 
dus te ontbreken. 

 
7 Waterstofleiding Air Liquide 

 
Dorpsraad is teleurgesteld in de communicatie van Air Liquide/gemeente 
in deze, hoe zit het nu precies met deze leiding? 
Er heeft participatie plaatsgevonden in de vorm van een bijeenkomst, 
alleen is het allemaal duidelijk wat er gezegd wordt tijdens zo’n 
bijeenkomst. 
Zal de gemeente zijn beslissing herzien? De bezwaarschriftencommissie 
zal alle bezwaren bekijken, hieruit een conclusie trekken, en normaliter 
volgt de gemeente het oordeel van de bezwaarschriftencommissie. 
Is er ruimte in het bestaande leidingtracé, en is er recht om de leiding er 
bij te leggen.. 
We hebben een zienswijze ingediend m.b.t. de te leggen leiding en zullen 
het resultaat moeten afwachten (3e kwartaal 2024) 
 
Over de windmolen op de Axelse vlakte blijft ook onduidelijkheid  
bestaan, terwijl Louis aangeeft dat alles geregeld is, geeft Laszlo aan hier 
niet van op hoogte te zijn gesteld. Hij kan hier verder dan ook niets mee, 
en is tegen het plaatsen hiervan. Ook de binnen de raad is geen 
draagvlak. Er lijkt wat verwarring (binnen de dorpsraad althans) te 
bestaan over wat nu de concentratiegebieden zijn 
GemeenteKoegors 
Provincie  Kanaalzone 
 
Laszlo zegt toe na te gaan wat nu eigenlijk precies de status is van de evt. 
nieuw te plaatsen windmolen, daarna zullen we ons als dorpsraad 
beraden op verdere actie. 
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8 Opschoondag 
 
Op 23 maart zal de opschoon dag in Westdorpe plaatsvinden, niet meer 
zo uitgebreid als voorgaande keren (met een compleet containerpark) 
Dit gaat enkel nog plaatsvinden in wijken waar het “echt voor bedoeld 
is”, dit  zijn dus de armere wijken of wijken met ouderen die zelf niet de 
mogelijkheid hebben om het grofvuil naar de milieustraat te brengen. 
Er zal voor de opschoon dag in Westdorpe een flyertje worden voorzien 
door de gemeente. 

 
9 Themamiddag wonen ouderen 
 

Fabrice heeft gebeld met Woongoed, en een mail gestuurd, maar tot op 
heden is er geen reactie gekomen. 
Het idee is om e.e.a. samen met de koffiemiddag te organiseren, gezien 
de doelgroep dan al deels aanwezig is. 
Tijdens deze middag kunnen de ouderen dan aangeven wat zij graag 
zouden willen, en Woongoed zou kunnen kijken wat ze hierin kunnen 
betekenen. 
Wellicht is het ook interessant Kennedy vastgoed hierbij te betrekken. 

 
10 Doornemen actiepuntenlijst 

 
Wordt overgeslagen. 

 
11 Ingekomen Post 

 
Bevestiging van de gemeente ontvangst zienswijze Leiding Air  Liquide 

 
12 Rondvraag 

 
Nancy vraagt naar de stand van zaken aangaande de statuten en deze 
conform de WBTR maken. 
Fabrice heeft contact gehad met de notaris, e.e.a. loopt op dit moment. 
 
Nancy geeft aan dat er een bijeenkomst is van de provincie over het 
openbaar vervoer, wie heeft belangstelling? 
 
Nancy  geeft aan dat er binnenkort weer een wijkradenbijeenkomst zal 
zijn, deze keer in Hoek, wie heeft belangstelling? 
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Sarissa laat weten dat de subsidie binnengekomen is, en de kascontrole 
heeft plaatsgevonden. 
 
Peter(b), er is iemand die onze bloembakken wil onderhouden, en vraagt 
of er budget voor beschikbaar is. 
Nancy zegt dat als er kosten gemaakt worden (bijv. nieuwe plantjes 
o.i.d.) de factuur doorgestuurd kan worden 
 
Nathalie, zal in het vervolg wat later aanschuiven bij de vergaderingen, 
dit in verband met te volgen saxofoonlessen. 
 
Laszlo laat weten dat er nog een subsidie bestaat van 3000,-/woning 
voor het opknappen/energiezuinig maken van woningen met een WOZ 
waarde van minder dan 250.000,- te vinden op de site van de gemeente 
Terneuzen. 
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